
  

 

 

Op 28 februari 2025 stelde S. Ceulemans (Leefbaar Rotterdam) het college schriftelijke 

vragen over “Veiligheidssituatie RVV Blijdorp”. Gezien de aard van de vragen, wordt 

geacht dat deze aan de burgemeester zijn gesteld. 

 

Inleidend wordt gesteld: 

Gisteravond kwam er een verontrustend bericht naar buiten via het AD over 

voetbalvereniging RVV Blijdorp. Een 16-jarige jongen is overvallen tijdens zijn ritje van de 

voetbalvereniging twee weken geleden door vier mannen met bivakmutsen. Gelukkig wist 

hij te ontkomen met zijn telefoon en portemonnee, maar zijn fiets werd wel gestolen en de 

impact is logischerwijs groot. Later zijn er opnieuw gemaskerde personen op dezelfde 

locatie gezien.  

  

De vereniging heeft zich gedwongen gezien een waarschuwing af te geven aan leden om 

niet meer alleen te fietsen naar de trainingen. Zoals het AD schrijft, helpt de politie bij 

preventieve maatregelen. Hoewel de oproep op korte termijn begrijpelijk is, is dit 

natuurlijk geen oplossing voor de lange termijn. Jongeren moeten gewoon alleen naar hun 

vereniging kunnen fietsen. Wat Leefbaar Rotterdam betreft wordt daarom per direct alles 

op alles gezet om de route naar RVV Blijdorp weer veilig te krijgen, bijvoorbeeld middels 

cameratoezicht, controles en fouilleeracties, en de criminelen van straat te plukken.  

 

Hieronder volgen de vragen en mijn beantwoording: 

 

Vraag 1:  

Wat is momenteel de status van het onderzoek naar de beroving van de 16-jarige 

jongen? 

 

Antwoord: 

Het onderzoek loopt nog, de politie doet er daarom geen mededelingen over.  

 

 

 

 

 

Aan de gemeenteraad 
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Vraag 2:  

Heeft de gemeente overleg gehad met de politie en de vereniging over extra 

veiligheidsmaatregelen rondom de vereniging? Zo ja, wat is hier de uitkomst van? Zo 

nee, waarom niet en wilt u dit op zeer korte termijn alsnog gaan doen? 

 

Antwoord:  

De wijkagent heeft contact gehad met de vereniging. De wijkmanager van de gemeente 

heeft hulp aangeboden, evenals de accounthouder van Directie Veiligheid. Pleinstewards 

uit de buurt zijn op bezoek geweest bij de vereniging, hebben het incident besproken en 

hebben contactgegevens uitgewisseld. Dit heeft geleid tot extra aanwezigheid in de 

omgeving van de vereniging, zoals ook in het antwoord op vraag 4 is aangegeven. 

 

Vraag 3:  

Klopt het dat de oproep ‘fiets niet alleen’ in samenwerking met de politie is 

opgesteld? Wat zijn de afwegingen vanuit de politie om wel of niet tot zo’n oproep 

over te gaan? 

 

Antwoord:  

Deze oproep komt niet bij de politie, maar bij de vereniging zelf vandaan. 

Voordat de politie een dergelijke oproep doet, maakt zij een afweging tussen de kans dat 

iemand slachtoffer wordt van een straatroof en het effect van een dergelijke oproep op de 

veiligheidsbeleving van de buurtbewoners. 

 

Vraag 4:  

Is de politie momenteel frequenter aanwezig op deze locatie? 

 

Antwoord:  

Ja, de politie is tijdens surveillance vaker op en rond het terrein van deze vereniging en op 

de drukste trainingsavond komen de pleinstewards ook langs op hun rondes. 

 

Vraag 5:  

Is er in de directe omgeving sprake van afdoende cameratoezicht? 

 

Vraag 6:  

Zo ja, houdt dit in dat de daders tijdens de overval en/of de vermoedelijke latere 

aanwezigheid zijn vastgelegd? Zo nee, bent u bereid mobiel cameratoezicht te 

plaatsen? 

 

Antwoord op de vragen 5 en 6:  

Deze omgeving voldoet niet aan de criteria voor vast cameratoezicht. Mobiel 

cameratoezicht zou ingezet kunnen worden indien er in korte tijd meerdere straatroven 

plaatsvinden. Dat is hier niet het geval.  

Ook wordt gesteld: 

In korte tijd zijn er meerdere gevallen geweest van jongeren die op een aantal specifieke 

locaties beroofd zijn (van Overschie en Kralingen tot nu in Blijdorp).  

 

Vraag 7:  

Welke mogelijkheden heeft u om locaties waar zich meermaals dergelijke 

overvallen voordoen tijdelijk tot veiligheidsrisicogebied aan te wijzen (voor zover 

daar nog geen sprake van is) om preventief te kunnen fouilleren?  

Wilt u hiertoe overgaan? 
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Antwoord:  

Het is mogelijk om een gebied door middel van een spoedaanwijzing voor enkele weken 

aan te wijzen en daar dan op last van het OM preventief fouilleeracties uit te voeren. 

Voorwaarde is dan wel dat er wapengeweld heeft plaatsgevonden. 

Het gebied dat in deze vragen wordt besproken is echter reeds aangewezen als 

veiligheidsrisicogebied, onder de naam “gebied Noord”, vooralsnog tot 1 oktober 2025. 

 

Vraag 8:  

Welke ondersteuning gaat de gemeente bieden aan RVV Blijdorp om de 

veiligheid van jonge sporters beter te waarborgen zodat kinderen – zoals het hoort! – 

zelf naar de vereniging kunnen fietsen? 

 

Antwoord:  

Zoals u kunt opmaken uit bovenstaande beantwoording is er goed contact tussen de 

vereniging en de verschillende veiligheidspartners. Voor nu lijkt de rust wedergekeerd. 

Indien er toch weer onrust zou ontstaan, kan snel contact op worden genomen om te 

kijken wat de gemeente en haar partners in dat geval kunnen betekenen. 

 

 

De burgemeester, 

 

 
 

C.J. Schouten 

 

 


